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                 Notulen 11 december 2023 
 
  

  Lenny Gleysteen  - LG  Koos Valeton - KV 

  Hans Manschot (voorzitter) - HM  Jeannette Tijs - JT 

  Johan Oude Engberink - JOE  Danielle Ros-Harbers - DH 

  Marion Schothans-Hofstede - MS  Peter Stevens - PS 

  Marcia Reitsma - MR  Harry Beuzekom - HB

  

  Evelien Hondebrink (SDW) 

  Babet Nijhuis (gem.) - BB  aanwezig          afwezig 

 

     

 

 
1. Opening en vaststellen agenda 

HM opent de vergadering en heet iedereen welkom. MR en JO zijn afwezig. De notitie 
subsidieverstrekkingen onder punt 7.  
 

2. Mededelingen 
Evaluatie Wmo-raad is op 12 februari. Dit is een besloten vergadering. Dan kan ook een punt 
van evaluatie zijn, besloten of openbare vergaderingen of een combi daarvan. 
 

3. Informatie vanuit de gemeente 
Maandag 4 december had de gemeenteraad een inforonde. Op de agenda stonden  ook 
twee onderwerpen uit het Sociaal Domein. De inforonde was zowel live als digitaal te volgen. 

o Beleidsplan armoede en schulden (rond 20.30u) 
o Themasessie ontwikkelingen Jeugd (rond 21.30u) 

Update Strategische visie sociaal- maatschappelijk domein 

o 14 november 2023 in de inforonde geweest 

o Doel: 16 januari 2024 debatronde en 30 januari vaststelling in de raad 

Adviesrapport modernisering adviesraden. Het rapport met aanbevelingen is  
opgeleverd. Hoe nu verder? 

o Jan en Babet stellen een korte notitie op. Hierin komt een overzicht met de 
aanbevelingen en ons ambtelijk advies per aanbeveling (in tabel vorm). Ook 
staat hierin een stappenplan over het vervolg. 

o Deze notitie bespreken Jan en Babet op 20 december met de wethouders. 
o Daarna gaat de notitie in concept naar de voorzitters van de adviesraden. 

We plannen in januari een afspraak met de voorzitters, wethouders, Jan en 
Babet. In deze afspraak wordt de conceptnotitie besproken en worden 
afspraken over het vervolg gemaakt. 

• De voorzitters kunnen deze notitie gewoon delen/bespreken met de 
adviesraden! 

Een kleine discussie volgt over o.a. de rol van het gehandicapten platform. 
 

Stemmal 
o Drie mensen hebben op 22 november gebruik gemaakt van de stemmal. 

Drie personen is niet heel veel. Het past goed bij een inclusieve samenleving. Hopelijk wordt het de 
volgende keer ook ingezet wordt. Navragen wat de gemeente hiervan vindt? (actie)  
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4. Concept-notulen 30 oktober 2023 
Notulen worden onder dankzegging goedgekeurd. 
 

5. Beleidsregels huishoudelijke ondersteuning 
PS geeft aan dat het een juridische kwestie. Het normenkader is aangepast. De belangrijkste 
wijziging is een uitbreiding van 3 uur per jaar meer. PS geeft aan dat de Wmo-raad hier in 
mee te stemmen.  
Dit onderwerp volgt de Wmo-raad al jaren op de voet. De Wmo-raad in 2017 betrokken 
geweest bij het opstellen van het nieuwe normen kader, tijdens de verkenning over een 
toekomstbestendige Huishoudelijke Ondersteuning.  
 

6. Terugkoppeling themabijeenkomst ‘Zelfregie en herstelcentra’ 
Complimenten aan de organisatie! Het was wederom een goede en informatieve 
bijeenkomst. Elke dinsdagmiddag is een vergelijkbaar initiatief gestart in Hellendoorn. Dit 
wordt deels geleid door een professional en deels door een ervaringsdeskundige.  
Hoewel het misschien het beste/fijnste is dat dit volledig door ervaringsdeskundige wordt 
geleid, moeten die er wel zijn. DH gaat hier naartoe. (actie) 
HB heeft aangegeven samen met PS de themabijeenkomsten te willen organiseren. Sociale 
toegankelijkheid zou een mooi onderwerp kunnen zijn. Toegankelijkheid kent vele vormen, 
dus ook sociaal. Het heeft te maken met inclusief denken. Een mooi praktisch voorbeeld is de 
kletskassa bij de jumbo. HB zal de uitgangspunten op papier zetten. (actie) 
 

7. Discussie één loket functie (opinievormend) 
Hier is veel discussie over. Is het digitaal, fysiek, voor alle domeinen of alleen voor 
voorzieningen etc.? 
MS geeft aan dat er op de woensdagochtend een inloopochtend is voor geldzaken en 
declaraties. Dit gaat om financiële hulpvragen. Het zou mooi zijn dat dit ook voor de Wmo 
kan. Het KCC is wel telefonisch bereikbaar. Inwoners zouden direct antwoord moeten 
kunnen krijgen op hun vragen i.p.v. eerst een afspraak te moeten maken. 
Wanneer je één heel breed loket zou hebben, dan heb je het risico dat de inwoner weer 
doorverwezen wordt. Aan de andere kant is het wel fijn dat je in ieder geval een echt 
persoon kunt spreken. Dat zou dan wel goed gecommuniceerd worden.  
Wmo-raad gaat een heel concreet voorstel als advies uitwerken. (actie) 
 
Subsidieverstrekkingen maatschappelijke organisaties in het voorliggend veld en welke 
problemen dit met zich meebrengt 
Tijdens het laatste Wmo-raad beantwoorde Laura Westerik de vraag wat wij als Wmo-raad 
voor de Welle zouden kunnen betekenen. Zij antwoordde toen met het volgende:  
De Welle (maar ook de andere organisatie als Avedan e.d.) hebben ieder jaar een probleem 
met de financiering door gemeente. Ze krijgen pas in de loop van het jaar te horen welk 
bedrag ze van de gemeente krijgen terwijl ze in het begin van het jaar al financiële 
verplichtingen moeten aangaan.  
 
Het baart de Wmo-raad zorgen dat dit gebeurt. De begroting wordt toch in november 
vastgesteld door de gemeenteraad. Waarom duurt het zo lang voordat de organisaties is het 
voorliggend veld de definitieve toekenning krijgen? Het heeft de aandacht (actie), maar 
Wmo-raad is er nog niet over uit hoe dit aan te kaarten. Nu de wethouder hierover bevragen 
is niet handig.  
 

8. Vergaderschema 2024 
Vastgesteld 
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9. Overzicht post en informatie  
Ter kennisneming  
 

10. Informatie vanuit de aandachtsgebieden 
Leerlingenvervoer; geen nieuws. Concept verordening wordt in januari besproken. Er is een  
consulent leerlingenvervoer aangenomen, die de verordening juridisch toetst. De commissie  
lln begeleiding volgt dit goed en maakt zich er hard voor dat het kind wel centraal blijft staan 
i.p.v. dat de regels en juridische toetsing leidend zijn. Er komende verschillende klachten van 
ouders over taxi Baan. Bejegening is incorrect, het loopt niet soepel in ieder geval. 
Coaching zelfstandig leven; evaluatie staat gepland voor het eerste kwartaal van 2024, dit 
zou eind 2023 al gebeuren. Het wordt geïntegreerd in Welzijn op recept. 
Jeugd;  
HB geeft aan dat er ook nog andere doelgroepen zijn, maar die komen nog niet echt aan de 
orde. Wat is de stand van zaken van huisvesting m.b.t. statushouders, flexwoningen en het 
AZC? Wil de Wmo-raad hier meer over weten? Er zijn ook nog arbeidsmigranten, 
asielzoekers, vluchtelingen. Op aandachtlijst plaatsten (actie) 

 

11. Informatie vanuit ouderenbonden, Cliëntenplatform/Netwerk 
Op 14 maart wordt er een symposium georganiseerd. Jos den Bolk van Buurtzorg 
introduceert nu Buurtwonen. Hij komt hier meer over vertellen. Verschillende partijen, 
waaronder Koos Valeton, worden betrokken bij de uitvoering. 
 

12. Rondvraag en sluiting en datum volgende vergadering 22 januari 2023 
DH: Uitnodiging voor 18 januari 15.00-17.00 uur in de nieuwe Noabers voor Noabers locatie aan de 
Grotestraat.  
 

PS: Is voorbereidend werk aan het verrichten op de website. Moeten er tijdstippen en/of 
besloten bij op? Voorlopig nog niet. Alleen de datum vermelden. 
 
HM dankt iedereen voor de komst en hoopt een deel weer op woensdag te ontmoeten voor 
de eindejaarsbijeenkomst.  

 
 
 
Actie 
1. Contact opnemen met Wmo-raad Rijssen (HM) 
2. Bezoek DH aan  
3. Stemmal, wat gaat er nu gebeuren? 
4. Ongevraagd advies loketfunctie. 
5. Uitgangspunten themabijeenkomst ‘Sociale Toegankelijkheid’ 
6. Subsidieverstrekkingen maatschappelijke organisaties → aandachtspunt 
7. Doelgroep statushouders, asielzoekers, flexwoningen → aandachtspunt 


